

Date: 5/4/2020

Ref. No.: 1/ADX/L/295

Mr. Hamad Al Ali Head of Listed Companies Affairs department Abu Dhabi Securities Exchange

Dear Mr. Al Ali,

Subject: The Exposure of Banks and Listed Local Public Joint Stock Companies on the N.M.C Health Care Group

Reference is made to your letter No. (م.أ.ب/LC/012/2020) dated 2/4/2020 regarding the above-mentioned subject. We would like to inform you the following:

First: Our Company has financial transactions with N.M.C Health Care Group (the Group) in relation to the following:

- The Group provides medical services to our insured members under the medical insurance policies issued by our Company and through our medical providers network.
- The Group rents an entire building owned by our Company (Amwaj Building 2 in Al Raha Beach area in Abu Dhabi), and the term of the contract will expire on 30/9/2020.

Second: After accounting and offset have been implemented between the payables and receivables due to/from the parties, our Company -as of the date of this letter- is a debtor to the Group and not exposed to it.

التاريخ: ٢٠٢٠/٤/٥ الرقم: ١/سوق أبوظبي للأوراق المالية/ق/٢٩٥

السيد/ حمد العلي المحترم رنيس إدارة شؤون الشركات المدرجة سوق أبوظبي للأوراق المالية

تحية طيبة وبعد،،،

الموضوع: إنكشاف البنوك والشركات المساهمة العامة المحلية المدرجة على مجموعة إن إم سى للرعاية الصحية

بالإشارة إلى كتابكم رقم س.أ.م/2020/012/LC تاريخ ٢٠٢٠/٤/٢ بخصوص الموضوع أعلاه، نرجو إعلامكم بما يلي:

أولاً: إن مجموعة إن إم سي للرعاية الصحية (المجموعة) ترتبط مع شركتنا بتعاملات مالية ناتجة عما يلي:

- تقديم الخدمات الطبية من قبل المجموعة لعملاء شركتنا المؤمن عليهم بموجب وثانق التأمين الصحي الصادرة عن شركتنا، ومن خلال الشبكة الطبية المعتمدة لدى شركتنا.
- استنجار المجموعة لمبنى بالكامل تعود ملكيته لشركتنا (مبنى أمواج ٢ في منطقة شاطىء الراحة بأبوظبي)، وتنتهي مدة العقد بتاريخ ٢٠٢٠/٩/٣٠

ثانياً: بعد أن تم إجراء المحاسبة والمقاصة بين المبالغ الدائنة والمدينة للطرفين، تكون شركتنا -كما في تاريخه- مدينة للمجموعة وغير منكشفة عليها.





Third: There are no financial, investment, insurance transactions or exposures to the sister companies of the Group, namely "Finablr" which is listed in the

namely "Finablr" which is listed in the London Stock Exchange and UAE Exchange Center registered in the United Arab Emirates.

Yours Sincerely,

ثالثاً: لا توجد أي تعاملات تمويلية أو إستثمارية أو تأمينية أو إنكشافات على الشركات الشقيقة للمجموعة، وهي شركة (Finablr) المدرجة في بورصة لندن وشركة مركز الإمارات للصرافة (Center) المؤسسة في دولة الإمارات العربية المتحدة.

وتفضلوا بقبول فائق الاحترام ،،،

Ahmad Idris
Chief Executive Officer

أحمد إدريسس الرئيس التنفيذي



CC: The Securities and Commodities Authority

نسخة/ السادة هيئة الأوراق المالية والسلع